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Průjezdem náměstí si lidé krátí cestu
Zničehožnic se stalo jihlavské 

Masarykovo náměstí průjezdné. 
Motoristé jsou rádi, chodci již 
méně. 

-pk- ז

Mnozí jihlavští řidiči byli na sklonku 
února velmi překvapeni, když dojeli na 
Masarykovo náměstí. Vítala je přeškrt-
nutá značka zákazu vjezdu. Náměstí se 
tudíž stalo průjezdné! 

Jak informovalo město, je to podmín-
ka policie kvůli různým dopravním 
omezením ve městě. Policie se brání, 
že to bylo jen doporučení. V každém 
případě bude náměstí průjezdné asi do 
podzimu. 

Nazlobená radnice upozorňuje, že 
množství aut, chodců a MHD s sebou 
na náměstí přináší nebezpečí úrazů či 
nehod. Proto policisté začali na náměs-
tí hlídkovat a rozdali už i několik pokut 
chodcům, kteří přecházeli ulici mimo 
vyznačený přechod. 

A co na to motoristé na sociálních 
sítích? Někteří souhlasí, jiní ne. Autor 
pod jménem Josef Mužátko například 
naznal: „No konečně ty vole. To bylo let, 
co to muselo být zavřené. Kravina.“

Volný průjezd přivítala i Eva Hube-
ná: „Sláva že na to přišli, já jen nechá-
pu, proč to nebylo průjezdné?“ Také pan 
Techoslav konstatoval: „To trvalo, než 
jim došlo, že vylidněné neprůjezdné cen-
trum je k…“ Petr Zerzánek však rea-
guje: „Nerozumím... Někdo si myslí, že 
budou obchody plný lidí a náměstí taky? 
Z jakého důvodu? Vždyť tam budou au-
ta jen projíždět. Akorát budou dole před 
semaforama ještě větší �onty.“

Také Josef Vyskočil napsal: „Na 
neprůjezdné náměstí denně přijelo 
kole 8000 vozidel. Problém prázdných 
obchodů bude patrně v něčem jiném.“

Miroslava Veselá je naopak ráda: 
„Když jezdím každý den např. ze Sráz-
né a směr Třebíč, musím objíždět celou 
Jihlavu.“

Pavel Křivohlavý pak upozornil, že 

všude se doprava z centra vytěsňuje a 
tady se to zavede. „To je hnus,“ a při-
dal rozhořčený smajlík. 

Komu to jednoznačně pomůže? 
Třeba Jendovi Hlávkovi, který uvedl: 
„Pro mě jako kurýra je to jedině plus, 
alespoň na těch pár měsíců.“

Zvýšení počtu lidí v obchodech na 
náměstí se tímto opatřením čekat 

nedá, protože ti mohli na náměs-
tí shora i zezdola přijet na parkoviš-
tě i nyní. Pomůže to ale všem, kdo si 
chtějí zkrátit cestu. A nepomůže to 
dopravní situaci na náměstí - mnoho 
lidí, zastávek a do toho aut. Je tu tak 
nějak zaděláno na problém, pokud se 
všichni nenaučí dodržovat pravidla a 
nebudou obezřetní. 

Edita skončí, lidé toho litují
Za měsíc, k 31. březnu, skončí na 

dolní straně Masarykova náměstí 
asijský supermarket Edita. „Důvodem 
jsou osobní a rodinné důvody,“ uvedli 
majitelé obchodu pro JL. Obchod se 
přesune do Polné. 

Většina lidí konce obchodu litu-
je. „Občas jsme tam zašli nakoupit. 
Obchod nám bude určitě chybět,“ na-
psala na Facebook Renata Manova. 

„Bylo tam vše, co potřebujete,“ upo-
zornila Marie Prchalová a Helena 
Valečíková dodala: „Byl tam široký 
sortiment oblečení i jiných věcí.“ Stejně 
tak Stanula Tůmová: „Moc ráda jsem 
tam chodila a vždy jsem tam sehnala 
všechno, co jsem potřebovala. Bude moc 

chybět.“ 
Jak poznamenal Nikola Veverka, 

bylo tam strašně moc věcí na malém 
prostoru. Jarda Dobrozlák Matějka 
se dokonce přiznal: „Já se tam jednou 
ztratil.“ -pk-

CO zde bude od dubna, se ještě neví. 

ASIJSKÝ supermarket Edita byl odshora dolů plný zboží.  Foto: Pavel Bajer 

PO LETECH došlo na náměstí k obrovské změně - Masarykovo náměstí se stalo průjezdné. Policisté zde mají hlídat dodržo-
vání rychlosti aut i správné přecházení chodců.  Foto: David Kratochvíl


